

## Choice of ICT / Choix de l' ICT

### EN

Dear parents and pupils of s2,

- In s3 your child **can choose ICT** as an option for 2 periods per week.
- Students with **Latin** in their curriculum in s2 **CANNOT** choose ICT in s3. They have to continue with 2 periods of Latin. **ICT will be proposed again as an option from s4.**
- **ICT is** organised in multilingual groups and **taught in L2 (DE/EN/FR) or in the language of the host country.**
- From s3 onwards, also lessons in **Human Sciences, Religion/Ethics are taught in L2 (DE/EN/FR)**

We would also ask you to indicate any change in religion/ethics courses and Irish ONL.

Before choosing, we strongly recommend you to read carefully all information related to the organization of studies in the EE system and the general rules of the European Schools on : <http://eursc.org/>.

### FR

Chers parents et élèves de S2,

- En S3 votre enfant **peut choisir l'ICT** en option pour 2 périodes par semaine.
- Les élèves qui prennent **latin** dans leur programme d'études en S2 **NE PEUVENT PAS** choisir l'ICT en S3. **Ils doivent continuer avec 2 périodes de latin. L'ICT sera à nouveau proposé comme option à partir de S4.**
- **L'ICT** sera enseigné à des groupes linguistiques mixtes dans **l'une des trois langues de travail (DE, EN, FR) ou dans la langue du pays d'accueil.**
- A partir de S3 des cours de sciences humaines, de religion/morale sont également dispensés en L2 (DE/EN/FR).

Nous souhaitons également vous demander d'indiquer tout changement dans les cours de religion/morale et d'irlandais ONL.

Avant de faire votre choix, nous vous recommandons fortement de lire attentivement l'organisation des études dans le système d'EE ainsi que le règlement général des Écoles Européennes sur le site <http://eursc.org/>.